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יש בזהירות רבה.  אני חושב שהמנהיגים האיראניים מכלכלים את צעדיהם  קובי מיכאל:  פרופ’ 

פער בין הרטוריקה הלוחמנית למעשה עצמו, כי הם מבינים שאיראן מאד פגיעה. אם הם יחצו

הישראלי המענה  בפני  רק  לא  צרורה,  בצרה  עצמם  את  למצוא  עלולים  הם  אדומים  קווים 

ישראל.  לצד  שתתייצב  ארה”ב  אלא  המשמעותי 

וגם להתל בכל ישראל  על  רציני  איום  לייצר  להיות שאננים, איראן הצליחה  לנו  אני לא מציע 

העולם ולהפוך למדינה סף גרעינית. יחד עם זאת היא מדינה כושלת בכל הקשור לתשתיות שלה

– מערכת המים והחשמל קורסות. הכל מתבסס על ייצוא הנפט שאפשר לפגוע בו. החברה רובה

ככולה אינה תומכת במשטר, והמשטר מצליח באמצעות עריצות ואלימות לשמר את מקומו.
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